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Ezt kérdezgettem magamtól, miközben két órán át hallgattam 
Albert Györgyi válogatott magánügyeit. Ő volt a Liberális Klub 
április 12-i vendége. Persze, ha az ember névre szóló meghívót 
kap – no meg felkérik egy tudósítás megírására –, illik elmenni és 
meghallgatni. Miért pont őt? Mert ismert személyiség, most ép-
pen az ATV egyik műsorának vezetője. Abból az alkalomból hív-
ták meg egy találkozóra, hogy megjelent a második kötete. 

Elég is (lenne) ennyi a csipkelődésből. Hiába, ragad az ember-
re, ha két órán át hasonlókat hallgat. Kapott itt csípős megjegyzé-
seket „a Feri”, „a Vikike”, Dobrev Klára, Lévai Anikó, pályatár-
sak sokasága, interjúalanyainak jó része, a volt férjek és barátok. 
Azért van, aki jó szót is kapott. Legalább egy kicsit. Pl. Schmidt 
Mária, aki – szerinte – ugyan nagy butaságokat szokott monda-
ni, de egyébként nagyon kulturált személy. Friderikuszról viszont 
csak jót hallottunk. Természetesen a bulvárlapok is megkapták a 
magukét, amelyek miket nem írnak róla! Pedig hát ő soha, sem-
mit, vagy nem azt, és nem is úgy. Igaz viszont, hogy reklámnak 
sem rossz, amiket írnak. Még a Népszabadság is!

És persze a könyvek. Miért pont én? A depresszió szorításában 
– ez a címe az elsőnek. 

– Magánügy – mondhatják, akik hallgatják.
– Magának kereste – mondhatják, akik ismerik.
– Szép dolog, hogy kimászott belőle – mondhatjuk mindannyian. 
Hogy ebből könyv született? Minden szempontból zseniális ötlet! 

Lehet, hogy a könyv tényleg jó, és egyben gyógymód is a hasonló 
lelkiállapotban lévők számára. Ha ez így van, jó, hogy megjelent. 

A siker hatására megszületett a második kötet is, Miért pont 
ők? A férfi ak fogságában címmel. Egy hónap alatt fogyott belő-
le annyi, mint az előzőből két év alatt. Hogy mennyi az az an-
nyi, nem árulhatta el, hiszen üzleti titok. Csak azt tudhattuk meg, 
hogy 10 000 példányban rentábilis a kiadás, és most a negyedik 
utánnyomás készül az első kötetből. 

Ilyenkor mindig az jut az eszembe, hogy nekem miért nem jut 
ilyesmi az eszembe. Ja, hogy nem vagyok médiasztár? De hát ő 
sem az, legalább is nekünk ezt mondta. Kicsit később viszont azt, 
hogy a könyvet részben a neve viszi.

Miért pont én?

A sportcsarnokban lezaj-
lott vizsgát mintegy három hó-
napos (külön erre az alkalom-
ra irányuló) felkészülés előz-
te meg, ennek megfelelően az 
övvizsgán csak azok az ifjú ta-
nítványok vehettek részt, akik 
már az úgynevezett elővizsgán 
sikerrel vették az akadályokat. 
Épp ezért a feladatokat illetően 
túl sok meglepetés nem érhette 
a vizsgára jelentkezett csapatot, 
azonban a vizsgadrukk minden-
kin látszott. A Mester különbö-
ző bázistechnikák, alaprúgá-
sok, hárítások, formagyakorla-
tok bemutatását kérte a tanítvá-
nyoktól. Ezek után a küzdelmek 
következtek 3 menetben, ahol 
nemcsak a taekwon-do kéz-, 
és lábtechnika domborodott ki, 

Dorina, a legifjabb tehetség

Sikeres övvizsga
Április 11-én, szerdán 13 szarvasi taekwon-do tanítvány vizs-
gáztatása céljából városunkba látogatott Máté Zoltán 5. da-
nos nemzetközi mester, a Magyar ITF Taekwon-do Szövetség 
alelnöke.

hanem az egyéni telje-
sítmények is. A vizs-
ga egyik legnehezebb 
része a fekvőtámaszok 
teljesítése volt, de sze-
rencsére ez sem jelentett 
gondot, hiszen az edzé-
seken mindennapos az 
erőnléti felkészítés. 

Az övvizsga végén a 
Mester kiértékelte a tel-
jesítményeket, megdi-
csérte a csapatot és ki-
osztotta az okleveleket 
mind a 13 vizsgára je-
lentkezett tanítvány ré-
szére, ezzel is buzdítva 

mindenkit a további edzésre és 
tanulásra. Gratulálunk a Szar-
vas SE Taekwon-do Szakosztá-
lya tanítványainak!

Sikerükhöz hozzájárultak a 
felkészítők is: Tóth István 4. 
dan, Pálinkás László 1. dan, 
Bessenyei Ferenc 1. dan és Bor-
gula György 2. gup.

A Taekwon-do Szakosztály 
továbbá köszöni Szarvas Vá-
ros segítségét és itt hívja fel a 
fi gyelmet edzéseire, amelyek 
minden szerdán 17.00 órakor a 
gimnázium sportcsarnokában 
és csütörtökön 17.30-kor a Pe-
tőfi  utcai sportcsarnokban van-
nak, melyekre minden érdeklő-
dőt szeretettel vár.

Pálinkás László

DR. BAGI LÁSZLÓ FELVÉTELE

Kovács Mátyás, az est moderátora alaposan felkészült Albert 
Györgyiből. Például azt is tudta, hogy vendége jó időre eltűnt a mé-
diából. – Dehogy tűnt, csak háttérmunkát végzett – tudtuk meg. Mi 
tagadás, nekem is úgy tűnt, hogy eltűnt, de hát ő csak jobban tudja. 

– Mit szólnak hozzá az érintettek, hogy bekerültek a könyvébe? 
– kérdezte a műsorvezető.

Hát nem mindenki örül, mondta a vendég. Például az a hölgy 
sem, aki neki barátnője, vagy mi, és aki a bulvárlapokból tudta 
meg, hogy a lánya barátja régebben titokban az ő barátja volt, pe-
dig nem is volt. Azt viszont ki kell érdemelni, hogy valaki beke-
rüljön a könyvébe és a „barátságába”. Hajdú Péter műsorvezető 
például nem érdemelte ki, de a legjobb úton van ez irányba – igaz, 
csak a bulvárlapok szerint.

Ilyen fontos dolgokat tudhattak meg azok, akik részt vettek az 
esten. Bizonyára még sok minden más fontosat is megtudhattak 
volna, azonban a résztvevők voltak olyan belátók, hogy tudták, 
este nyolc után már nem szabad kérdezni. 

De ne legyünk igazságtalanok! Az önimádó humorista és a 
szuperokos, a „tutit” mindig megmondó politológus után akár fel-
üdülés is lehetett ez az este.          Kutas Ferenc


